
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 41/2023 
 

XLI Posiedzenie w dniu 23 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:28 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Małgorzata Szymanek – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kłobucku; 

3. Elżbieta Mordal – Podinspektor w Referacie Finansowym; 

4. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Miedźno na rok 2022 rok. 

3. Analiza wydatków na komunikację gminną w 2022 r. 

4. Sytuacja finansowa gospodarki odpadami za 2022 r.  

5. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Miedźno na dzień 31.12.2022 r. 

6. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2022 r. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

BRAK GŁOSU (1) 

Dorota Miśkiewicz 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Miedźno na rok 2022 rok. 



Informacje o stanie bezrobocia na terenie gminy Miedźno przedstawiła Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kłobucku Pani Małgorzata Szymanek. Ponadto obszerna informacja z PUP 

została umieszczona w aplikacji e-Sesja. 

Radny Graj zwrócił uwagę na osoby z wyższym wykształceniem. Jest spora liczna osób z takim 

wykształceniem która nie ma pracy, czy Urząd Pracy analizował czym spowodowana jest taka 

sytuacja. 

Dyrektor PUP Małgorzata Szymanek odpowiedziała, że w tych zawodach gdzie jest 

zapotrzebowanie na pracowników z wyższym wykształceniem (np. informatycy, księgowi) to 

takich osób z tym konkretnym wykształceniem nie ma zarejestrowanych w Urzędzie. 

Skarbnik zapytała czy są dostępne programy które dotyczą zmianę zawodu czy tylko szkolenia. 

Dyrektor PUP Małgorzata Szymanek odpowiedziała, że Urząd Pracy organizuje tylko szkolenia  

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 14.12 Dyrektor Powiatowego Urzędu w Kłobucku Pani Małgorzata Szymanek opuściła 

posiedzenie Komisji. 

 

3. Analiza wydatków na komunikację gminną w 2022 r. 

Wydatki na komunikacje gminną omówiła Skarbnik wracając do tematu z ostatniego 

posiedzenia komisji mówiąc o ilościach oraz cenach za bilety na liniach w poszczególnych 

miesiącach.  

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Sytuacja finansowa gospodarki odpadami za 2022 r. 

Radnym w aplikacji eSesja zostały udostępnione szczegółowe informacje na temat sytuacji 

finansowej gospodarki odpadami za 2022 rok. 

Radny Graj miał pytanie odnośnie sytuacji w miejscowości Izbiska, która z roku na roku jest 

taka sama i stan zadłużenia jest tam wysoki.. 

O godz. 14.27 Podinspektor Elżbieta Mordal dołączyła do posiedzenie Komisji. 

Podinspektor Elżbieta Mordal odpowiedziała, że w Izbiskach są trzy rodzinny które notorycznie 

nie robią opłat za wywóz opłat komunalnych co rzutuje na sytuację w danej miejscowości ale 

dzięki upomnieniom, wezwaniom do zapłaty oraz pomocy Urzędu Skarbowego sporo 

zaległości udaje się pozyskać od dłużników. 

O godz. 14.35 Podinspektor Elżbieta Mordal opuściła posiedzenie Komisji. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Miedźno na dzień 31.12.2022 r. 

Skarbnik przedstawiła informację o stanie zadłużenia na dzień 31.12.2022 rok mówiąc jakie  

i gdzie zaciągnięte zostały przez Urząd Gminy kredyty i pożyczki. Informacja ta została 

udostępniona radnym w aplikacji e-Sesja. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

6. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2022 r. 

Skarbnik przedstawiła radnym wszystkie umowy jakie były zawarte powyżej 20.000,00 zł za 

2022 r.  

Radny Graj miał pytanie odnośnie umów zleceń które nie były przedstawione w informacji od 

Pani Skarbnik, jakie kwoty są przeznaczone na takie umowy i z kim zawarte są tego typu 

umowy. 

Skarbnik odpowiedziała, że dokładnie na ten moment nie wie ale na najbliższe posiedzenie 

przygotuje taką informację  

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 15.00 Inspektor Dariusz Nowakl dołączył do posiedzenie Komisji. 



7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów  

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej - SIM Śląsk Północ Sp. z o.o. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawiła projekt uchwały. 

Wśród członków rozpoczęła się dyskusja na temat projektu uchwały która nie jest zrozumiała 

dla nich. Pojawiło się sporo pytań odnośnie tego dlaczego Urząd ma składać wniosek  

o wsparcie finansowe skoro od początku było mówione że jednym zadaniem gminy to 

udostępnienie działki pod tą inwestycję mieszkaniową oraz 3 miliony zł które były już 

wniesione na początku powstania Spółki SIM Śląsk Północ. Radni wspólnie stwierdzili, że 

potrzebują więcej informacji na temat projektu uchwały i poprosili aby ktoś z Zarządu Spółki 

na następnym spotkaniu wyjaśnił im dokładnie założenia tego projektu. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Graj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

Komisja wstrzymała się od zaopiniowania projektu uchwały. 

 

8. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.28. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


